
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY PŘI ZŠ A MŠ PRUŠÁNKY ze dne 30. 8. 2022 

Přítomni: Mgr. Jarmila Nesvadbová, Petra Čuprová, Lukáš Sasín, Mgr. Jakub Horňák 

                   

Program: 1. Zhodnocení úkolů z minulé schůzky 

                  2. Nový školní řád, úprava ŠVP 

                  3. Seznámení se stavem budovy školy 

                  4. Diskuze, různé 

  

Ad 1) Z minulé schůzky vyplynul požadavek oplocení areálu školy, což bylo splněno. Od 

letošního školního roku začne svůj provoz také školní klub pro žáky 4. – 9. ročníku.  

Ad 2) Ředitel školy Mgr. Jakub Horňák předložil školské radě upravený školní řád. Školská 

rada schválila tento školní řád s účinností od 1. 9. 2022. Ředitel školy také školskou radu 

seznámil s dodatkem ŠVP a to konkrétně s volitelnými předměty robotika, přírodovědné 

praktikum a pracovní činnosti pro 2. stupeň. Školská rada dodatky projednala a bere je na 

vědomí.  

Ad 3) Školská rada prošla budovu školy, ve které se během měsíce srpna objevilo opět 

množství prasklin, což se děje zejména v obdobích sucha díky nestabilnímu podloží. Ředitel 

školy informoval o stanovisku statika, že školní budova je provozu schopná. Toto bylo 

projednáno i se zřizovatelem a po dodání písemného vyjádření statika bude provoz ve škole 

zahájen. Provoz by měl být zahájen v pondělí 5. 9. 2022, ve dnech 1. a 2. 9. bude pro děti 

náhradní program v okolí školy.  

Ad 4) V diskuzi jsme hovořili o nově zřízené třídě v MŠ včetně příslušenství. Zatím nebyla 

vybudována rampa pro dodání obědů do MŠ. Bylo také pořízeno auto na převoz obědů 

z kuchyně ZŠ do MŠ. Mluvili jsme také o problémech se sekačkou trávy, která je dosti 

poruchová. Byla zmíněna i možnost sečení trávy v areálu školy pracovníky obecního úřadu.  

 

  

V Prušánkách dne 30. 8. 2022 

Zapsala Jarmila Nesvadbová  


